
Hedalen Løypelag BA
3528 Hedalen

   -----------------------------------------------------------------------------------------------------------

Protokoll 
Stifting av Hedalen Løypelag BA

Tid/ sted: Hedalen skole skjærtorsdag 13. april kl 17.00 2006

Arbeidsgruppa som har jobbet med opprettelsen av Hedalen Løypelag, og har 
innkalt til dette stiftelsesmøte har bestått av:

Leder: Ole Bjarne Strømmen (Sør-Valdres Utvikling BA)
Line Mork (Hytteeier på Søbekk)
Helge Nordby (Næringsliv)
Arne Heimestøl (Hedalen.no)
Olaf Ødegaard (traseer som kjentmann)
Henning Perlestenbakken (traseer som kjentmann)
Ole Einar Grøv (grunneier)

Magne Ruud er spurt av arbeidsgruppa om å være ordstyrer under dette stiftelsesmøte

Videre protokollering i h.h.t. sakslista:

1. Godkjenning av innkalling og saksliste
Innkalling med vedlegg er sendt alle som har tegnet andel per e-post eller ordinær 
post 9 dager før møtet. I tillegg har møtet har vært bekjentgjort i lengre tid på 
hedalen.no. 
Vedtak: Innkalling og saksliste godkjent

2. Valg av 2 personer til å underskrive protokollen
Stefan Norberg og Margrethe Goplerud Øveren ble foreslått til å underskrive 
protokollen.
Vedtak: Stefan Norberg og Margrethe Øveren ble valgt til å underskrive 
protokollen.
(I tillegg vedlegges protokollen liste over hvilke andeler som var representert)

3. Arbeidsgruppa orienterer om prosessen så langt
Arbeidsgruppa presenterte kort prosessen frem mot realisering av løypelaget.
Det ble også kort redegjort hva som er gjort med kartlegging av traseer osv.
Spørsmål og kommentar til orienteringen:
Det kom forslag om at en andel legges på salg av tomter.
Det ble påpekt at det fortsatt er et stort potensial blant hytteeierne.
Det var ønske fra en hytteeier fra Muggedalen om å kunne påvirke flere hytteeiere 
fra dette området. Det kom også frem at flere fra Muggedalen vil være med.
Potensial også ved Hellseningen. Det anmodes om lage løypekart så snart som mulig.
Det kom spørsmål om løyper sørover fra Seterknatten.
Det var noe diskusjon om løyper i Muggedalen. 

Arbeidsgruppa har nå en viss oversikt over behov for arbeid med traseer, og 
vurderinger i forhold til investeringer. Dette er informasjon som styret tar med i det 
videre arbeid med realiseringen.



4. Fastsetting av vedtekter
Før det ble begynt på godkjenning av vedtektene paragraf for paragraf ble det 
orientert om at arbeidsgruppen har forslag til endring av § 6 styret. Begrunnelsen for 
forslaget til endring var med bakgrunn i tyngden av tegnede andeler, og 
representasjon fra forskjellige områder for å kunne ivareta helheten på best mulig 
måte i en oppstartsfase. Arbeidsgruppens forslag til endring:
 
§ 6. Styret
Andelslaget skal ha et styre på 5 medlemmet som velges for 2 (to) år om gangen. 
Disse fem styremedlemmene skal fortrinnsvis velges fra: 2 fra hytteeierne, en fra 
grunneierne, en fritt valgt, og den siste velges fra næringsliv/ bedriftene.

§ 1. Vedtak: Vedtatt uten endringer
§ 2. Vedtak: Vedtatt uten endringer
§ 3. Vedtak: Vedtatt uten endringer
§ 4. Vedtak: Vedtatt uten endringer
§ 5. Vedtak: Vedtatt uten endringer
§ 6. Arbeidsgruppa hadde følgende forslag til endring. 
Andelslaget skal ha et styre på 5 medlemmer, og 2 varamedlemer som velges for 2 
(to) år om gangen. Disse styremedlemmer skal fortrinnsvis velges slik: 2 fra 
hytteeierne, en fritt valgt, en fra grunneierne, og den siste velges fra næringsliv/ 
bedriftene.
Sør-Valdres Utvikling har funksjon som styrets sekretær med tale og forslagsrett i 
styret. Et styremedlem som har sittet i 2 (to) perioder, skal ved påfølgende valg ha 
motkandidat. Kun andelseiere er valgbare til styret.
Styret er beslutningsdyktig når minst 3 medlemmer møter. Beslutninger i styret 
fastsettes ved alminnelig flertallsvedtak. Ved stemmelikhet har lederen 
dobbeltstemme. 
Etter det første året skal 2 styremedlem være på valg. Deretter skal hvert år 
styremedlemmer som har sittet 2 (to) år, stå på valg.
Vedtak: Arbeidsgruppens forslag ble vedtatt
§ 7. Vedtak: Vedtatt uten endringer
§ 8. Vedtak: Vedtatt uten endringer
§ 9. Vedtak: Vedtatt med at valg av varemedlemmer endres til 2 medlemmer, og at 
nytt punkt der investeringsbudsjett skal godkjennes av årsmøte.
§ 10. Vedtak: Vedtatt uten endringer
§ 11. Vedtak: Vedtatt uten endringer
§ 12. Vedtak: Vedtatt uten endringer
§ 13. Vedtak: Vedtatt med at valg av varamedlemmer begrenses til 2 medlemmer.
§ 14. Vedtak: Vedtatt uten endringer
§ 15. Vedtak: Vedtatt uten endringer
§ 16. Vedtak: Vedtatt uten endringer
§ 17. Vedtak: Vedtatt uten endringer

5. Valg av styre
Arbeidsgruppa har følgende forslag til styre:
Line Mork (Hytteeier ved Søbekk) 
Oddvar Jensen (Hytteeier ved Damtjern)
Helge Nordby (Næringsliv/ bedriftene)
Helga Perlestenbakken (Grunneier)
Harald Kjensrud (Fritt valgt)

Oddvar Jensen fikk motkandidat fra salen. Motkandidat var Stefan Nordberg.
Vedtak: Oddvar Jensen ble valg med 122 mot 47 stemmer.
Vedtak: De andre foreslåtte ble valgt



Forslag til leder: Line Mork.
Vedtak: Line Mork ble valgt

Forslag til nestleder: Helga Perlestenbakken
Vedtak: Helga Perlestenbakken ble valgt

Forslag til varamedlemer til styret: Stefan Norberg og Bjørn Vadholm
Vedtak: Stefan Norberg og Bjørn Vadholm ble valgt

Forslag på medlemmer til valgkomiteen:
Stig Grydeland
Magne Ruud
Ole Bjarne Strømmen
Vedtak: De ble valgt

Forslag på revisorer: Kai Holmen og Herman Olav Grøv
Vedtak: De ble valgt

6. Budsjett for investering og drift til orientering
Arbeidsgruppa presenterte budsjett for drift og investering, og gikk noe i detalj på de 
forskjellige postene i budsjettet. Helge Nordby presenterte budsjettet fra 
arbeidsgruppa.
Spørsmål om lønnskostnad var noe snaut budsjettert. 

(Det ble etterlyst andelsbevis.)

Hedalen 13/4 2006

____________________________ ___________________________
Stefan Norberg Margrethe Goplerud Øveren


